
 

PROTOKÓŁ  NR 27/2016 

Z OBRAD XXVII NADZWYCZAJNEJ SESJI RADY GMINY SOCHACZEW 

ODBYTYCH W DNIU 6 KWIETNIA 2016 ROKU 

 

W obradach udział wzięli : 

- radni zgodnie z załączoną lista obecności  

- Wójt Gminy Pan Mirosław Orliński 

- Sekretarz Gminy Pani Elżbieta Kowalczyk 

- Skarbnik Gminy Pani Alicja Ziółkowska  

 

Porządek obrad : 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 

2. Przyjęcie porządku obrad  

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w WPF  Gminy Sochaczew 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy  

5. Zakończenie obrad XXVII Sesji Rady Gminy Sochaczew 

 

AD. 1 

Obrady XXVII Sesji Rady Gminy Sochaczew otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan Czesław 

Ćwikliński 

W obradach wzięło udział 15 radnych  

 

AD. 2 

 Pan Przewodniczący Rady Gminy przedstawił porządek obrad – porządek obrad przyjęto 

jednogłośnie  

 

AD.3 

Skarbnik Gminy Pani Alicja Ziółkowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie  zmian w WPF na 

lata 2016-2022 i wyjaśniła , że zmiany  podyktowane są zmianami w budżecie , bo te przesuwane 526 

tysięcy złotych , to tzw. wolne środki  . 

- w głosowaniu wzięło udział 14 radnych 

- za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych  

- wstrzymał się od głosu 1 radny  
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WNIOSEK  

Rada Gminy Sochaczew większością głosów podjęła uchwałę Nr XXVII/110/2016 w sprawie 

zmiany uchwały Rady Gminy Sochaczew Nr XXII/94/2015 z dnia 30 grudnia 2015 roku w 

sprawie WPF Gminy Sochaczew  

 

AD. 4  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Czesław Ćwikliński poprosił Panią  Skarbnik o przedstawienie 

projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy  

Pan Krakowiak stwierdził , że skoro w ubiegłym roku było na rozbudowę szkoły przyznane 3 mln. zł. 

i te środki nie zostały wykorzystane w tamtym roku , to  pieniądze powinny być . 

Pan Krakowiak zaproponował , aby  na rozbudowę szkoły przekazać 370 tys. , czyli tyle ile tydzień 

temu proponowano . Później się okaże , czy trzeba będzie jeszcze dołożyć . 

Pan Przewodniczący Rady Gminy stwierdził , że zgodnie z projektem , który był przedstawiony nic 

nowego poza skrzynką energetyczną i wymianą rur kanalizacyjnych nie jest wykonywane , więc 

prawdopodobnie za te 170 tysięcy złotych , o które jest prośba ma być wykonany  nowoczesny daszek. 

 

Pani Skarbnik wyjaśniła , że Biuro projektowe kilkakrotnie podchodziło do zmian w projekcie , które 

wynikały w trakcie budowy . Wszystkie zmiany wpływające na konstrukcję musza być przez 

projektantów wprowadzone i za te zmiany w projekcie należy zapłacić .  

Pani Skarbnik poinformowała , że na obecną chwilę całościowy koszt rozbudowy szkoły , to 3,5 mln. 

złotych  

Pani Offerczak poprosiła o wyjaśnienie jakie środki są potrzebne na rozbudowę szkoły , bo wynika , 

że zaplanowano za mało 130 tys. złotych  . 

 

Pan Krakowiak zapytał , kto przygotowywał kosztorys robót i gdzie są pieczątki  pod tymi 

wyliczeniami  

Pani Skarbnik poinformował , że wyliczał to Pan Białobrzeski  

Pani Nagłowska Ryta stwierdziła , że znowu kosztorys prac oparty jest na wyliczeniach Pana 

Białobrzeskiego i zapytała , czy tak powinno być . 

 

Pan Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  , że w budżecie szkół są środki na zakup materiałów i 

wyposażenie i są to duże środki , a wyposażenie podobno miało być sfinansowane ze środków UE 

 

Pan Wójt wyjaśnił , że odnośnie wyposażenia , to najpierw trzeba zakupić to wyposażenie , zebrać 

faktury  i dopiero wystąpić o zwrot i dobrze będzie jeśli wszystkie wydatki zostaną zwrócone  

Pan Wójt poinformował , że nie można wcześniej podpisać umowy na wykonanie prac  zanim zostaną 

zabezpieczone pieniądze w budżecie w wyniku podjętej uchwały . 
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Pan Przewodniczący stwierdził , że jest taki sceptyczny , bo od dwóch lat jest problem z Kątami .Już 

kiedyś szkoła chciał 100 tysięcy złotych na niezbędne remonty i przedstawiono nam kosztorys prac , a 

kiedy pojechaliśmy do szkoły , aby to sprawdzić , to szkoła wycofała się ze swojego zapotrzebowania  

Pan Sitarski Zbigniew stwierdził , że radni nie są w stanie ocenić wartości prac i wysokości kosztorysy 

, mógłby to zrobić inspektor nadzoru . 

Pani Wódka Jadwiga stwierdziła , że wcześniej dyrektorzy szkoły zapewniali ,że środki na 

wyposażenie będą z pewnością z zewnątrz , a okazuje się że takiej pewności nie ma tak jak to 

powiedział Pan Wójt. 

Pan Krakowiak stwierdził , że na rozbudowę szkoły zaplanowano 3 mln. zł. , ate wszystkie dodatkowe 

prace powstały w wyniku przeoczenia , niedopatrzenia  

Pan Wójt stwierdził , ze dobrze byłoby zrobić szkołę kompleksowo , aby była piękna cała 

Pan Przewodniczący Rady Gminy poinformował ,że ten kosztorys powinien być podpisany, bo jest to 

dla zorientowania się rady w wydatkach i radni na komisji wybrali wydatki , które trzeba dodatkowo 

pokryć i koszt tych prac dodatkowych wynosił 320 tysięcy złotych , zaproponowano przeznaczyć na te 

prace o 50 tysięcy więcej , czyli 370 tysięcy złotych i to powinno wystarczyć . 

Pani Wódka Jadwiga zaproponował , aby zwiększyć wydatki na rozbudowę szkoły w Katach do 

kwoty 500 tysięcy złotych , aby zrobili wszystkie niezbędne remonty . 

Pani Skarbnik  stwierdziła , że projekt rozbudowy szkoły został przyjęty bez wcześniejszego jego 

dokładnego przeanalizowania i , że teraz czegoś brakuje to nie wina Biura Projektowego , tylko nasza , 

ze dokładnie tego projektu nie przeanalizowaliśmy . 

Pani Wódka Jadwiga stwierdziła , że gospodarzem szkoły jest Dyrektor szkoły i za takie rzeczy jak 

umieszczenie w projekcie  wykonania nowego daszku odpowiedzialna jest Dyrektor Szkoły , a nie 

biuro projektowe , bo oni nie musieli wiedzieć , że pani Dyrektor chciałaby , aby wymienić daszek nad 

wejściem do szkoły  

Pani Dominika Misiak zaproponowała , aby dołożyć na rozbudowę szkoły te brakujące 517 tysiecy 

złotych , aby te rozbudowę szkoły zamknąć całkowicie , aby w przyszłym roku nie okazało się ,ze jest 

jeszcze do wykonania coś pilnego . 

Pan Krakowiak stwierdził , że osobą odpowiedzialna za wykonanie inwestycji jest osoba od inwestycji 

i dopóki takiej osoby nie będzie , która będzie pilnować wykonywania inwestycji , to zawsze będą 

wykonane źle , jak jest to np. z drogą wykonaną wspólnie z Młodzieszynem , gdzie już zrobiła się 

dziura w drodze . 

Pan Przewodniczący rady stwierdził , aby dać te brakujące 517 tysięcy na rozbudowę szkoły w Kątach  

Pan Krakowiak przychylił się do propozycji Pana Przewodniczącego Rady Gminy i też zaproponował 

przeznaczenie 517 tysięcy złotych na szkołę w Kątach  

Skarbnik Gminy Pani Alicja Ziółkowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie wprowadzenia 

zmian w budżecie gminy , gdzie przeznacza się dodatkowo na rozbudowę szkoły w Kątach kwotę 517 

tysięcy złotych     

- w glosowaniu wzięło udział 15 radnych  

- za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych  

- przeciw podejmowaniu uchwały głosowało 2 radnych  
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WNIOSEK  

Rada Gminy Sochaczew większością głosów podjęła uchwałę Nr XXVII/111/2016 w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Sochaczew 

 

Pani Offerczak powiedziała ,że odczuwa pewien dyskomfort , bo jest to jej teren i ciągle słyszy , że 

robi się tylko na Kątach , ale ma nadzieje , że później będzie robione tez gdzie indziej . Szkoła w 

Katach , to największa szkoła , posiadająca największą salę gimnastyczną i powinna być otwarta dla 

społeczeństwa , powinna być możliwość spotykania się tam przez młodzież i dorosłych . 

Pani Nagłowska stwierdziła , że nie jest przeciwna rozbudowie szkół , ale tydzień temu było ustalone , 

że na rozbudowę szkoły dajemy 370 tysięcy  złotych , a dzisiaj z zaskoczenia  dano 517 tysięcy . 

Pani Borek Dorota stwierdziła , że nie jest osoba zawistna i głosowała za przekazaniem na rozbudowę 

szkoły w Kątach kwoty 517 tysięcy , ale chciałaby , aby radni określili się czy w tym roku znajdą się 

pieniądze na projekt rozbudowy szkoły w  Feliksowie   . W piątek są u mnie na wsi konsultacje i 

ludzie będą się pytać o szkołę . 

 

Pan Wójt stwierdził , że cieszy się , że  jest zainteresowanie sprawami społecznymi . Na 1 września 

zostanie zakończona rozbudowa szkoły w Kątach . Nie wiadomo co dalej będzie z gimnazjami , bo 

planuje się utworzenie szkoły powszechnej podzielonej na 4 letnią szkołę podstawową i 4-letnie 

gimnazjum . Maja tez zostać utworzone 4 –letnie szkoły średnie . 

Pani Borek stwierdziła , że koszt wykonania projektu nie będzie duży  

Pani Misiak Dominika poparła propozycję  wykonania projektu rozbudowy szkoły w Feliksowie  

Pan Krakowiak zwrócił się z prośbą o wykonanie 500 m. drogi między Żdżarowem , a Bronisławami   

, gdyż przeciwna wytyczeniu tej drogi jest tylko Pani Miałkos , a ona nie jest strona w tej sprawie . 

Pan Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych , kto jest za wykonaniem w/w odcinka drogi  

- w głosowaniu wzięło udział 15 radnych 

- za wykonaniem drogi pomiędzy Żdżarowem , a Bronisławami głosowało 13 radnych 

- wstrzymało się od głosu 2 radnych  

 

Pan Przewodniczący Rady Gminy stwierdził , że jeśli ta Pani nie zgadza się na wykonanie drogi , to 

niech z tym idzie do sądu , gdy wygra , to asfalt „ Zwiniemy „  

Pan Wójt stwierdził , że stroną w tej sprawie jest Pani Wołosz z racji sąsiedztwa , ale zawsze jest tak 

robione , aby po sądach nie chodzić .         

 

Pani Nagłowska zapytała , czy coś wiadomo w sprawie planu zagospodarowania przestrzennego 

dotyczącego  „ Azorka „ 

Pan Wójt poinformował , że w dniu dzisiejszym nie ma Pan Florczaka , który tym tematem się 

zajmuje  
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Pan Przewodniczący Rady Gminy stwierdził , że ze względu na protesty mieszkańców jakie były  

podjęto decyzję o zamknięciu tego schroniska  z dniem 31 sierpnia 2016 roku i tą decyzję należy 

podtrzymać , aby wyjść z twarzą , a jeśli chodzi o miasto , to niech się z nami prawuje przed sądem i 

niech się to toczy nawet do 2020 roku      

AD. 5 

Obrady XXVII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Sochaczew zamknięto o godz. 12.00  

 

     Protokółowała                                                                            PRZEWODNICZĄCY  

Wiesława Dałkiewicz                                                             RADY GMINY SOCHACZEW  

                                                                                                      Czesław Ćwikliński                                                                                                                                                                                                                                                                                                               


